
 
Geachte heer Weekers, 
 
Onderstaand een heel korte reactie op uw ingestelde internetconsultatie 
aangaande de werkkostenregeling...... 
 
Vraag 1: Keuze A 
Vraag 2: vrijstellingen uitbreiden danwel schrappen 
Vragen 3 en 4: Zo min mogelijk regelgeving hierin maken, geen 
splitsing in intermediaire kosten / gerichte vrijstellingen / nihil waarderingen / en forfaitaire 
kosten....allemaal waanzin. De kleine 
mkb-er gaat niet eerst een halve dag spenderen over in welke kostenrubriek hij iets dient 
onder te brengen danwel hoe dit allemaal in een loonadministratie dient te worden verwerkt. 
Deze wkr is een voorbeeld van een idiote doorgeslagen overheid die van gekkigheid niet 
weet hoe de staatskas met extra heffingen dient te worden gespekt. 
De mkb-er zit niet te wachten op zwaardere adm. lasten...de mkb-er 
verwacht vrijheid in handelingen en bepaalt sowieso al of het maken van 
kosten zinnig en noodzakelijk is...en dat hij niet nog eens verder de dag 
moeten nadenken over in welke kosten rubrieken hij dit mbt. de WKR 
moet onderbrengen. Overigens wens ik wel eens te weten waarop de 
staatssecreataris zich beroept op het feit dat deze WKR zo geweldig is 
en dat de systematiek goed is....wellicht dat de grote 4 accountants-kantoren hier een flinke 
vinger in de pap hebben...want adviseren naar klanten levert hen een flinke som geld op, maar 
de kleine mkb-er welke 
thans nauwelijks zijn hoofd boven water kan houden zit niet te wachten op dit soort 
maatregelen en het hierdoor moeten maken van veel meer administratiekosten. In hoeverre 
luistert de overheid wel naar de kleine mkb-er. Al eens eerder met de heer Weekers 
gesproken, zijn advies gevolgd om hem een mail te zenden, maar hierop komt geen reactie 
terug en dat vind ik uitermate teleurstellend. De overheid probeert bij de hardwerkende 
middenstand en het kleine mkb veel geld vandaan te halen en beseft niet hoeveel deze 
hardwerkende mkb-ers voor de nederlandse samenleving betekenen..de overheid laat de 
burger en het mkb verzuipen in regels en pragmatisch handelen wordt hierbij volledig over 
het hoofd gezien. Het is mij overduidelijk dat de politiek in een heel andere wereld leeft 
danwel dat de topambtenaren niet beseffen hoe dit soort idiote regelgeving in de praktijk 
uitpakt. Hoe meer regels, 
hoe meer fraude en hiervan ondervind de staatssecretaris momenteel in 
het kader van de toeslagen al heel duidelijk de gevolgen. Regelgeving 
dient strak te worden gecontroleerd, maar dan moet er wel helderheid en duidelijkheid zijn. 
Bij deze WKR is en komt deze er niet.....Het is 
echt weer zo'n regelgeving van MKB-er pesten. Dank voor uw tijd en moeite van deze 
internetconsultatie..... 


